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دلیل باخت سنگین تیم ملی بسکتبال مقابل برزیل

کارشناس بســکتبال ایران درباره دلایل باخت سنگین تیم ملی ایران مقابل 
برزیل صحبت کرد و عمده مشکل را فاصله مهارتی بازیکنان ایران با سطح یک 

جهان دانست.
علی توفیق در گفت گو با ایسنا، درباره باخت سنگین تیم ملی بسکتبال ایران 
مقابل برزیل در نخســتین دیدار از جام جهانی ۲۰۲۳، توضیح داد: واقعیت این 
است که همه به بازی ایران و برزیل نگاه می کنند، اما باید این عملکرد را به همه 
تیم های آســیایی تعمیم بدهیم. تمام تیم های آسیایی به جز ژاپن و فیلیپین، با 
اختلاف بالای ۳۰ یا ۲۰ امتیاز نتایج را به رقیبان خودشــان واگذار کرده اند. در 
واقع این نتایج نشــان می دهد که تیم های آســیایی اختلاف فاحشی با رقیبان 

آمریکایی و اروپایی دارند.
او با بیان این که عملکرد تیم ملی ایران در آغاز بازی بد بود، تاکید کرد: ما در 
ادوار گذشته جام جهانی)۲۰۱۰ و ۲۰۱۴( نیز مقابل برزیل باخته بودیم، ولی نه 
با این اختلاف. با این حال من فکر می کنم که تیم ایران با تمام بضاعتش مقابل 
برزیل بازی کرد، هرچند که خوب شروع نکردیم. دلیل این اتفاق را ترکیب اولیه 
می دانم چون یک مقدار عنصر تجربه در تیم کم بود و باعث شد که ما ریتم کار را 
از دست بدهیم. با توجه به اینکه بازیکنان باتجربه مثل حدادی را در ادامه کار به 

بازی آوردیم، نشد که دوباره به بازی برگردیم و آن را کنترل کنیم.
کارشــناس بســکتبال ایران تاکید  کرد: چیزی که در تیم ملی ایران و سایر 
تیم های آســیایی بسیار مشهود اســت، برتری مهارتی بازیکنان تیم های دیگر 
خصوصا اروپایی ها اســت که فرسنگ ها و سال ها با آن ها فاصله داریم. بازیکنانی 
که از نظر مهارتی بتوانند خودشــان را بــه حریف تحمیل کنند، قطعا تیم های 

موفق تری خواهند داشت. متاسفانه از نظر مهارتی خیلی عقب بودیم.
او در پاســخ به این ســوال که آیا این مهارت ها به دلیــل ضعف در کارهای 
پایه اســت؟ توضیح داد: دقیقا در مهارت هــای پایه ضعیف بودیم و این موضوع 
به کارهای تاکتیکی ما نیز تاثیر گذاشــت، چــون مهارت انفرادی لازمه طراحی 
تاکتیک تیمی اســت. اگر آن را خوب انجام ندهیم به مشــکل می خوریم. البته 
باید اشــاره کنم که فیزیک بازیکنان ما مناســب بود چون جوانان سایزدار را به 

تیم اضافه کرده ایم.
توفیق با اشاره به ضعف بازیکنان ایرانی در کارهای دفاعی نیز گفت: در بازی 
دیروز مهارت بازیکنان در دفاع انفرادی بسیار ضعیف بود و این در حالی است که 
بارها از زبان مربیان تیم ملی شــنیدیم که تفکرات دفاعی در تیم ملی در درجه 
اول قرار دارد. برزیل در کوارتر پایانی بیش تر از بازیکنان نیمکت خود استفاده کرد 
و با آن وضعیت ۱۰۰ امتیاز را دریافت کردیم. این موضوع نشــان از دفاع ضعیف 
است. آن ها ۷۲ تا ۷۳ درصد پرتاب منطقه ای داشتند و ۵۰ درصد هم پرتاب سه 

امتیازی ثبت کردند که آمار بسیار بالایی است.
او درباره ســرعت بالای گردش توپ بازیکنان برزیل نیز گفت: شما وقتی از 
گــردش توپ یا پاس صحبت می کنید، انتقالش در طول و عرض زمین نشــان 
از مهارت بالا دارد، یک مهارت دیگر هم به اســم دفاع کردن، باید جلوی مهارت 
گــردش توپ را بگیرد که ما مهارت دفــاع کردن را در بازی با برزیل از خودمان 
نشــان ندادیم که می تواند دلایل مختلفی داشته باشــد. تمرینات بد، استرس، 
هیجانات بازی و ... همگی از جمله عوامل هستند که روی این موضوع تاثیرگذار 
می باشند. در حقیقت من انتظار داشتم با توجه به تدارکات خوبی که تیم ملی در 

این سه ماه داشت، بازی اول را به این صورت غافل گیر نشویم.
توفیق در پاسخ به این سوال که آیا ضعف مهارتی بازیکنان ایران را می توان به 
پای دمیر هم نوشت؟ توضیح داد: متاسفانه این مشکل پایه ای است. نباید انتظار 
داشت که مربیان ملی این سطح مهارت را بالا ببرند. این موضوعات مشق شبی 
است که بازیکنان باید داشته باشند. البته ما بازیکنان خوش تکنیکی  داریم که 
باید از تکنیک آن ها در قالب تیم ملی درست استفاده کنیم. برای تیم ملی ایران 
در ادامــه راه آرزوی موفقیت می کنم و امیدوارم فردا با صلابت تر بازی کنیم. ما 
در تقابلــی که با تیم های آفریقایی داشــته اینم، همواره نتایج خوبی گرفته ایم و 
ســاحل عاج هم در بازی اولش با اختلاف زیاد به اسپانیا باخت که این موضوع ما 

را امیدوارتر کرد.

ایران - بلغارستان بدون آزمون
بخش رســانه ای تیم ملــی فوتبال 
ایران از غیبت سردار آزمون در اردوی 
پیش روی تیم ملی خبر داد. به گزارش 
ایســنا، در پی انتشــار شــایعه شرط 
ایتالیا برای سردار آزمون  باشــگاه رم 
درباره عــدم همراهــی در رقابت های 
رسانه ای  بخش  آســیا،  ملت های  جام 
تیم ملــی اعلام کرد کــه برنامه تمام 
لژیونرهای مدنظر کادر فنی تیم ملی در هماهنگی کامل با ســرمربی تیم ملی 
پیش می رود. بر همین اساس پس از آسیب دیدگی سردار آزمون در تمرینات 
پیش فصل باشــگاه بایرلورکوزن و پیش از انعقاد قرارداد با باشــگاه رم، مقرر 
شــده بود به منظور مداوای هر چه ســریع تر این بازیکن، او در تیم باشگاهی 
دوران درمان و ریکاوری را طی کند و غیبت او در اردوی پیش روی تیم ملی 

از قبل قطعی بود.
پس از طی دوران آسیب دیدگی و در صورت نظر مثبت سرمربی تیم ملی 
بر روی این بازیکن، با هماهنگی باشــگاه رم این بازیکن در اردوهای آتی، تیم 
ملی را همراهی خواهد کرد و آزمون نیز بر خلاف شایعه مطرح شده بر حضور 

در تیم ملی تاکید دارد.

دردسرهای فولاد برای انتخاب جانشین منصوریان
برای  خوزســتان  فــولاد  باشــگاه 
انتخاب ســرمربی جدید با مشــکلات 
عجیبی روبه رو شــده است. به گزارش 
فارس، پس از شکســت سنگین فولاد 
خوزســتان مقابل ملوان انزلی، با نظر 
باشــگاه فــولاد علیرضا  هیأت مدیره 
منصوریان سرمربی این تیم از هدایت 
سرخ پوشان اهوازی کنار گذاشته شد تا 

اولین تغییر در لیگ برتر بیست و سوم خیلی زود اتفاق بیفتد.
بعد از برکناری منصوریان از مربی گری فولاد چند نام برای جانشــینی این 
مربی مطرح شد که البته مذاکرات با گزینه های دیگر هم در حال انجام است، 
اما هنوز توافق قطعی به دست نیامده و احتمالا این تیم در بازی با پرسپولیس 

در هفته چهارم لیگ برتر بدون سرمربی خواهد بود.
از محمد ربیعــی و محرم نویدکیا به عنوان گزینه های داخلی جانشــینی 
منصوریان در فولاد نام برده می شود اما از آنجایی که ربیعی هدایت ذوب آهن 
اصفهــان را بر عهده دارد بعید به نظر می رســد که بتواند رضایت مدیران این 
باشگاه را جلب کرده و به فولاد بیاید. در این بین مذاکراتی با نویدکیا صورت 
گرفته اما مشــخص نیســت که این اصفهانی محبوب در اهواز مشغول به کار 
شــود یا نه. از طرف دیگر نام آندرا استراماچونی ســرمربی ایتالیایی و اسبق 
استقلال به عنوان گزینه خارجی فولاد مطرح شده اما به نظر می رسد که این 

باشگاه نتواند مربی خارجی به خدمت بگیرد.
شــرایط بودجه باشگاه فولاد بگونه ای اســت که این باشگاه در صورت در 
اختیــار گرفتن اســتراماچونی یا مربی خارجی دیگر بــا رقم نزدیک به مربی 
ایتالیایی دچار مشکل خواهد شد چرا که سقف بودجه این باشگاه پر می شود 
و به همین دلیل به نظر می رســد مدیران باشــگاه فولاد برای دچار نشدن به 
این مشــکل قید جذب ســرمربی خارجی را بزنند و راضی به همکاری با یک 

مربی ایرانی باشند.

گزارش

اخبارکوتاه

نماینــدگان ایران در لیگ قهرمانان آســیا 
رقبای خود را شناختند.

ایمان گودرزی؛ همه چیز از روز ۵شــنبه و 
قرعه کشــی لیگ قهرمانان آسیا آغاز شد، سه 
نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا در انتظار 
مشــخص شــدن رقبای خود در ورژن جدید 
بزرگترین تورنمنت باشــگاهی آسیا بودند. از 
شــانس خوب یا بد تیم های ایرانــی در گروه 
هر یــک از آنها یکی از غول های عربســتانی 
که امســال ریخت و پاش زیادی برای تقویت 
تیم های خود کرده اند قرار داشــت. طبق قرعه 
کریستیانو رونالدو به پرسپولیس رسید، بنزما 
باید به اصفهان برود و نیمار رقیب قائمشهری ها 

شد. 
در حالــی که هواداران تیم هــا از رویارویی 
تیم محبوبشان با بزرگان اروپا حس دوگانه ای 
داشتند، یک سوال دهن همه را مشغول کرد، 
خب؟ ما رونالدو، نیمار و بنزما را کجا خواهیم 
دید! هنوز جواب دقیقی برای این سوال وجود 
ندارد اما با نگاهی به وضعیت ورزشگاه آزادی و 
نقش جهان و بی خانمان بودن نســاجی شاید 
رویای دیدن از نزدیک این بازیکنان کمی دور 
از انتظار باشــد! در صورتی که تیم های ایرانی 
نتوانند به هر طریقی ورزشــگاه های خود را به 
این سیســتم مجهز کنند باید به فکر انتخاب 
ورزشگاه در کشــور ثالث باشــند و به دور از 
هــواداران خود بــه رقابت با غول های آســیا 

بپردازند.
آسیا به کمک خواهد آمد؟

پــس از برگــزاری مراســم قرعه کشــی 
مسابقات لیگ قهرمانان آســیا ۲۴/۲۰۲۳ در 
مقر کنفدراســیون فوتبال آسیا در کوالالامپور 
و اعلام دبیرکل کنفدراســیون فوتبال آســیا 
مبنی بــر برگزاری مســابقات این فصل لیگ 
قهرمانان آسیا با سیستم کمک داور ویدیویی 
)VAR( و بــا عنایت بــه پیگیری های قبلی 
فدراسیون فوتبال، هماهنگی های اولیه با بخش 
مربوطه در کنفدراســیون فوتبال آسیا صورت 
پذیرفت. طــی این مذاکرات AFC اعلام کرد 
تجهیزات مربوط به کمک داور ویدیویی توسط 
کنفدراسیون برای مســابقات باشگاهی فصل 
جاری در اســتادیوم های ایــران نصب و مورد 
بهره برداری قرار خواهد گرفت. در همین راستا 
فدراسیون فوتبال بلافاصله اقدامات لازم برای 
هماهنگی های لجســتیکی مورد نیاز از قبیل 
بازدید کارشناسان کنفدراسیون از زیرساخت ها 
و همچنین هماهنگی های گمرکی لازم جهت 
ترخیص تجهیــزات مربوطه با همکاری وزارت 
ورزش و جوانــان را آغاز کرده اســت. در حال 
حاضــر موضوع کمک داور ویدویویی به عنوان 
یکــی از اولویت های اصلی فدراســیون بطور 
مستمر در حال پیگیری است و در همین راستا 
توافقات لازم بین فدراســیون، بانک مرکزی، 
وزارت ورزش و جوانان و دولت محترم در جهت 
تجهیز ۶ تا ۷ ورزشــگاه به سیستم کمک داور 

ویدویی صورت پذیرفته است.
وعده رویایی!

تا شروع بازی های لیگ قهرمانان آسیا کمتر 
از یک ماه باقیمانده اســت و ورزشــگاه آزادی 

در حال حاضر شــرایط میزبانــی از هواداران 
را در هیــچ بخش از ســکوهای خود ندارد. در 
همین حین فدراسیون فوتبال با وعده استفاده 
۵۰درصــدی از هواداران وعده شــیرینی را به 
فوتبال دوســتان داده اســت. بــا وعده ای که 
فدراسیون فوتبال داده وی ای آر که حل شده 
اســت، خیال همه راحت و بعد از آن آزادی با 
ظرفیت بیش از ۵۰ درصد آمادگی میزبانی از 

فوتبال دوستان عزیز را خواهد داشت!
پرسپولیس به دنبال ورزشگاه ثالث!

درحالی که فدراسیون فوتبال خبر خوشحال 
کننده ای به هواداران پرسپولیس داد و در بیانیه 
ای اعلام کرد، اســتادیوم آزادی در زمان انجام 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا با ظرفیت بیش از 
۵۰ درصد آمادگی میزبانی از فوتبال دوســتان 
عزیز را خواهد داشت و با این خبر به نوعی تاکید 
کرد شرایط را به نوعی برای میزبانی پرسپولیس 
در لیگ قهرمانان آسیا فراهم کرده است اما این 
خبر از همان ابتدا هم قابل اعتماد نبود و هنوز 
باشگاه پرسپولیس نمی داند در کدام ورزشگاه 
باید از حریفان قــدر و قدرتمند خود میزبانی 
کند. این در حالی است که شنیده می شد قرار 

است ورزشگاه آزادی برای این رقابت ها مجهز 
 AFC به سیستم کمک داور ویدیویی شده و
ایــن فناوری را به ایران قرض خواهد داد. تمام 
این اخبار درحالی پرسپولیسی ها را به میزبانی 
این رقابت های حســاس در ورزشــگاه آزادی 
دلگرم کرد که طی ۲۴ ســاعت اخیر خبرهای 
ضدونقیضی در این خصوص منتشر شده است.

رد ادعای فدراسیون فوتبال ایران
خبرنگاران نزدیک به مقام های AFC خبر 
می دهند که به طــور قطع میزبانی بازی های 
پرسپولیس )و همین طور نساجی( به ورزشگاه 
آزادی داده نخواهــد شــد و از ســوی دیگر 
خبرنگاران فوتبال حوزه خلیج فارس از ضرب 
العجل AFC برای حل نواقص خبر می دهند. 
به گونه ای که ســالم المری خبرنگار نزدیک 
به باشــگاه الدحیل قطر در مصاحبه با شبکه 
»الکاس« اعلام کرد: کنفدراسیون فوتبال آسیا 
به فدراسیون ایران مهلتی داده تا ورزشگاه های 
 )VAR(خود به تکنولوژی کمک داور ویدئویی
مجهز کنــد و در صورت اتمــام ضرب الاجل 
 VAR و مجهز نشــدن ورزشگاه ها به AFC
بازی های نمایندگان ایــران در لیگ قهرمانان 

آسیا به خارج از ایران منتقل می شود.
خبری که آشــکارا از گرفته شــدن امتیاز 
میزبانی از پرســپولیس خبر می دهد چرا که 
قطعا ورزشــگاه آزادی تا زمان مشخص شده 
از ســوی AFC قادر به تجهیز VAR نیست. 
تمام این مســائل دست به دســت هم داده تا 
باشــگاه پرسپولیس بلاتکلیف تر از همیشه در 
انتظار تعیین تکلیف از ســوی AFC باشــد. 
هرچنــد که خــود یحیی گل محمــدی در 
نشســت خبری بعد از بازی بــا ذوب آهن به 
صراحت اعلام کــرد از خدا می خواهد بازی ها 
در ورزشگاهی جز استادیوم آزادی برگزار شود. 
با این وضعیت شرایط پرسپولیس سخت تر از 
تمام تیم های همگروهش خواهد شــد. تیمی 
که نه در بازی های داخلی می تواند از شــرایط 
میرانی بهره ببرد و نه در بازی های بین المللی 

ورزشگاهی برای میزبانی دارد.
به هــر روی در روزگاری که دیگر تیم های 
آســیایی از نظر ســخت افــزاری و تجهیزات 
و همیــن طور نرم افــزاری و جذب بازیکن به 
ســرعت برق و بــاد پیش می رونــد، فوتبال 
کشــورمان با این نواقص عجیب و غریب کاملا 

از نظر تشکیلات حرفه ای عقب افتاده است و 
این موضوع می تواند چهره کشــورمان را بین 
سایر کشورها به شدت مخدوش کند. برگزاری 
بازی های نمایندگان ایران و عربستان در لیگ 
قهرمانان آســیا با وجود بهبود روابط دو کشور 
در ماه های اخیر، همچنان در زمینی بی طرف 

برگزار خواهد شد.
روزنامه »الریاضیه« عربســتان در این مورد 
گزارش داد، مدیران باشــگاه النصر برای بازی 
برگشــت خود مقابل پرســپولیس در مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آســیا که قرار است در 
تاریخ ۶ آذر برگزار شــود، ورزشگاه آل مکتوم 
شهر دبی امارات را به عنوان ورزشگاه بی طرف 

برای این بازی انتخاب کرده اند.
مدیران باشــگاه النصر منتظر هســتند تا 
باشگاه پرسپولیس برای بازی رفت دو تیم که 
قرار است در تاریخ ۲8 شــهریور برگزار شود، 
ورزشگاهی بی طرف را به عنوان محل برگزاری 

بازی خود معرفی کند.
پرســپولیس و النصر در گروه E با تیم های 
الدحیل قطر و اســتقلال تاجیکستان همگروه 

هستند.

ســرمربی تیم فوتبال میلان از اضافه شدن 
مهاجمی جدید مثل مهدی طارمی به ترکیب 

تیمش استقبال می کند.
بــه گزارش خبرآنلاین، اســتفانو پیولی در 
پی برتری ۴ بر یک شــاگردانش مقابل تورینو 
در چارچــوب هفته دوم ســری A ایتالیا، در 
گفت وگو با شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورت 
ایتالیا« گفت: همان طــور که ژیرو گفت قطعاً 
هــدف ما به چالش کشــیدن خودمان هم در 
ســری A و هم در لیگ قهرمانان اروپا است. 
ما بابــت عملکردی که از خــود در این بازی 
ارائه دادیم، راضی هستیم، چون گام های رو به  
جلویی نســبت به بازی اول مان برداشته ایم. ما 
باید به شناخت از یکدیگر ادامه دهیم و تیمی 
متحدتر شــویم اما با این حال ما شروع خوبی 

در فصل جاری داشــته ایم. سرمربی میلان که 
در پنجره نقل وانتقالات تابستانی جاری تاکنون 
۹ بازیکن جدید به ترکیب تیمش اضافه کرده، 
صحبت هــای خــود را این طور ادامــه داد: ما 
بازیکنانی با ویژگی های مدنظرمان را به خدمت 
گرفتیم که ذهنیتی هجومی و رویکردی فعال 
دارند. این روش بازی روش بازی همیشگی ما 
بوده که گاهی اوقات بهتر جواب داده و گاهی 
اوقات هم نه اما ما هرگز تمرکزمان روی بازی 
دفاعی و اســتفاده از ضدحملات نبوده است. 
فشاری که مهاجمان ما در این دیدار بر حریف 

وارد کردند، به ما در دفاع هم کمک کرد.
وی همچنیــن در واکنش بــه گزارش های 
منتشرشــده مبنی بر اینکه باشــگاه میلان به 
دنبال این اســت تا پیش از بسته شدن پنجره 

نقل وانتقالات تابستانی جاری یک مهاجم جدید 
از جمله مهــدی طارمی را به خدمت بگیرد تا 
بــه نوعی بتوانند در مقاطعی بــه اولیویه ژیرو 
اســتراحت بدهد، اظهار داشــت: ژیرو بازیکن 
فوق العاده ای است اما اگر ما می خواهیم در دو 
تورنمنت رقابتی باشیم، هیچ بازیکنی نمی تواند 
صد درصد تضمین کند که کل فصل می تواند 
بازی کند. هرچه گزینه های بیشــتری داشته 
باشیم، بهتر اســت. ما طبق شرایط فعلی تیم 
کاملی هستیم اما اگر اتفاقی )در نقل وانتقالات( 
بیفتد، باشــگاه تصمیم خواهد گرفت که چه 

کاری انجام دهد.
پیولــی ادامه داد: مــا همچنین گزینه های 
جایگزیــن داریم بــه عنوان مثال، پولیشــیچ 
می تواند پشت سر ژیرو بازی کند. اجازه دهید 

در حال حاضر تلاش کنیم تا کمی ثبات داشته 
باشــیم و این کارهــا را به طــور منظم انجام 
دهیم، اما همیشــه داشتن گزینه های مختلف 
برای مربی یک مزیت اســت. این گروه بزرگی 

از بازیکنان اســت که می توان با آنها کار کرد. 
آنها آماده هستند تا خود را به طور کامل برای 
تیم فدا کنند و می توانیم تیم را روی این پایه 

آن بنا کنیم.

احتمال دارد ســرمربی مونته نگرویی تیم 
ملی هندبال از این تیم جدا شود.

به گزارش ایرنا، وســلین وویوویچ بیســتم 

فروردین ۱۴۰۱ برای عقــد قرارداد وارد ایران 
شد و در طول مدت حضور او تیم ملی هندبال 
ایران موفق شد مدال برنز بازی های همبستگی 

کشــورهای اســلامی را کســب کنــد و در 
رقابت های قهرمانی جهان علی رغم مصدومیت 
بازیکنان کلیدی و جوانگرایی و پوست اندازی 
در تیم ملی، توانســت با شکست شیلی برای 

اولین بار به دور دوم مسابقات برسد.
این سرمربی مونته نگرویی در فصل گذشته 
هدایت تیم ســپاهان را نیــز بر عهده گرفت و 
توانست با این تیم قهرمان لیگ برتر شود. هر 
چند که سپاهانی ها به شدت از نتیجه نگرفتن 
او در جام باشــگاه های آســیا ناراحت شدند 
وچندی بعد نیز قراردادشان را با او فسخ کردند.
ســپاهان کــه بــرای حضــور وویوویچ با 
فدراســیون هندبال همکاری کرده بود بیشتر 

هزینه هــای آوردن او بــه ایــران را پرداخت 
کرده بود، حالا از این کار شــانه خالی کرده و 
فدراســیون هندبال باید تمام هزینه های این 

مربی سرشناس را به تنهایی پرداخت کند.
با این اوصاف احتمال دارد عمر سرمربیگری 
این مربی در ایران به پایان نزدیک شده باشد. 
هرچند بازی های آسیایی هانگژو بسیار نزدیک 
است و فدراسیون هندبال باید هر طور که شده 
این مربی را در تیم ملی نگه دارد. البته وزارت 
ورزش و کمیته ملــی المپیک در حال حاضر 
تمام تلاش خود را می کنند تا نمایندگان ایران 
در بازی های آسیایی بدون هیچ مشکلی اعزام 
شوند و خللی در مســائل فنی آن ها به وجود 

نیاید. با این حال فدراسیون هندبال کار سختی 
برای حفظ وویوویچ در نیمکت تیم ملی دارد.

وویوویچ متولــد ۱۹۶۱ میلادی اســت و 
سوابق درخشانی در عرصه مربیگری باشگاهی 
و ملی و همچنیــن دوران بازیگری در کارنامه 
او دیده می شــود و آخرین تجربه مربیگری او 
پیش از حضور در تیم ملــی هندبال ایران به 
سال ۲۰۲۱ در باشــگاه مطرح واردار مقدونیه 

بازمی گردد.
ایــن مربی مطرح دنیای هندبال در ســال 
۱۹88 میلادی به عنوان برترین بازیکن جهان 
انتخاب و در سال ۱۹8۶ نیز به عنوان برترین 

ورزشکار کشور یوگسلاوی شناخته شد.

میزبانی تیم های ایرانی در آسیا روی هواست

قراردعوادرزمینبیطرف

استقبال سرمربی میلان از جذب طارمی

  وویوویچ از تیم ملی هندبال جدا می شود

سرمربی تیم فوتبال تراکتور: 

رقابت با پرسپولیس، استقلال و سپاهان اشتباه است

سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: اگر کسی 
تصور کند در این لیگ طولانی تیم من بتواند با 
پرسپولیس، استقلال و سپاهان رقابت پایاپایی 

داشته باشد، اشتباه می کند.
بــه گزارش فارس ، پاکو خمز در نشســت 
خبری پیــش از بازی با مس رفســنجان در 
هفته چهارم لیگ برتر، درمورد آمادگی تیم با 
توجه به شکست های اخیر و مشکلات موجود 
در تراکتور، اظهار داشــت: درمورد مشــکلات 
نمی توانم هیچ توضیحــی بدهم. کار من فقط 

تمرین دادن تیم است و اگر بخواهید می توانم، 
درمورد تیم صحبت کنــم. کار من مربیگری 

است و تیم بستن و بازیکن گرفتن نیست.
وی افزود: شروع لیگ مطابق انتظار ما نبود 
و با تیم های سختی بازی داشتیم که روی کاغذ 
از ما بهتر هستند اما تازه شروع لیگ است و ۲ 
بازی گذشته اســت. اطمینان دارم نتایج بهتر 
خواهد شــد. با توجه به تیمی که داریم، نتایج 
مورد انتظار را کسب خواهیم کرد. سرمربی تیم 
فوتبال تراکتور درمــورد اینکه آیا نمی خواهد 

مشــکلات را به رســانه ها بگوید یــا آنها را به 
باشگاه اعلام کرده است، توضیح داد: منظورتان 
از مشکلات فنی است؟ خمز درواکنش به این 
موضوع که آیا به باشــگاه اعــلام کرده تیم در 
خط حمله یا ... مشکل دارد، گفت: این کار من 
نیست. ســرمربی تراکتور ادامه داد: باید پیش 
بینی کنم کــه می توانیم برای قهرمانی رقابت 
کنیم یا خیــر. نمی توانم چنیــن کاری انجام 
بدهم زیرا کســی نمی تواند آینده را پیشگویی 
کند اما دوســت ندارم فشــاری روی تیم من 
بگذارند که درست نیست. نتایج تیم ها را هیچ 
وقت نمی توان پیشــگویی کرد ولی اگر کسی  
تصور کند در این لیگ طولانی تیم من بتواند با 
پرسپولیس، استقلال و سپاهان رقابت پایاپایی 
داشته باشد، اشــتباه می کند. این روی تئوری 
است اما در عمل ممکن است هر اتفاقی بیفتد. 

کار ما کسب بهترین نتایج ممکن است.
خمز عنوان کــرد: روی کاغذ فکر نمی کنم 

خوب باشد بخواهند فشاری روی تیم بگذارند و 
آمادگی این را نداریم که با بودن این فشار روی 
دوش بچه ها، جلو برویم. برای من خیلی راحت 
است که اینجا بیایم و دروغ بگویم که قهرمان 
می شــویم اما عادت دارم در ابتدا دروغ نگویم 
و ســپس واقعیت را مطابق آن چیزی که واقع 

بینانه نگاه می کنم، بگویم.
خمز درمــورد اینکه  هوشــنگ نصیرزاده 
اعلام کرده با نظر سرمربی تیم ۲ بازیکن تغییر 
خواهند کرد، خاطرنشان کرد: این مسائلی است 
که نباید با رســانه ها درموردش صحبت کرد و 
این کار اشــتباه بزرگی اســت. اگر قرار است 
اتفاقی بیفتــد، ابتدا باید بین خودمان صحبت 
کرده و پس از نهایی شــدن به رسانه ها اعلام 
کنیم زیرا این خبرها به باشــگاه و تیم آسیب 
می زند. اگر بازیکنــان الان این خبر را ببینند، 

چه فکری می کنند؟ 
زنوزی  اظهارات محمدرضا  وی درخصوص 

مبنــی بر اینکــه تراکتور بهتریــن تیم تاریخ 
را بســته اما خودش اعلام می کند ســپاهان، 
استقلال و پرســپولیس روی کاغذ از این تیم 
بهتر هســتند، گفت: قبلا به این سوال پاسخ 
دادم و دوست ندارم بار دیگر تکرارش کنم. این 
سوال را پیش از این هم پرسیدید و فکر می کنم 

یادتان باشد چه جوابی دادم. 
ســرمربی تراکتــور در واکنش بــه اصرار 
خبرنگاری که گفــت این جواب ها قانع کننده 
نبود، تاکید کرد: مشکلی با جواب دادن ندارم 
اما نمی توانم هر روز جواب یک سوال تکراری را 
بدهم. خمز در واکنش به اینکه مگر نمی گوید 
روی کاغذ این تیم ها بهتر از تراکتور هستند و 
در این حالت تیمش باید برای رسیدن به این 
حریفان، چه کاری انجــام بدهد، گفت: همان 
کاری که همه تیم ها انجام می دهند. باید تیمی 
داشته باشــید که با بهترین تیم ها نیز رقابت 

کنید.


